



# WOMEN IN INDUSTRY AND INNOVATION

## “Promoting Women’s Empowerment (PWE) for Inclusive and Sustainable Industrial Development in the MENA Region” (phase II)

The joint project, developed by UNIDO, UN Women and FAO and supported by the Government of Italy and the Union for the Mediterranean, builds on the results of the first phase of UNIDO’s flagship project Promoting Women Empowerment in the MENA region. It leverages the respective extensive expertise in the region, particularly in policy and advocacy, and in providing specific technical assistance to advance women’s productive and entrepreneurship capacities.

**Duration:** 4 years

**Budget:** 13M EURO

**Contact:** [m.carco@unido.org](mailto:m.carco@unido.org)

### Countries:

Algeria, Egypt, Jordan,  
Lebanon, Morocco,  
Palestine, and Tunisia.

### The project aims to:

- Trigger policy reforms and build the capacities to ensure the creation of an ecosystem favorable to women entrepreneurship
- Improve access to finance for women entrepreneurs
- Improve market access by enhancing women’s capacities for improved quality and quantity production
- Increase business and job opportunities for women-led businesses in selected gender-sensitive value chains
- Foster the exchange of international good practices, and enhance the dialogue to support and link networks of women entrepreneurs at regional and international levels



# FEMMES EN INDUSTRIE ET INNOVATION

## “Promouvoir l'autonomisation des femmes (PWE) pour un Développement Industriel Inclusif et Durable dans la région Moyen-Orient et Afrique du Nord (MENA)” (phase II)

Ce projet conjoint, développé par l'ONUDI, ONU Femmes et la FAO, et soutenu par le Gouvernement de la République Italienne ainsi que l'Union pour la Méditerranée, prend appui sur les résultats de la première phase de "Promouvoir l'autonomisation des femmes dans la région MENA". Il tire parti des vastes expériences respectives des agences impliquées, particulièrement dans le domaine de l'appui et du plaidoyer politiques ainsi que dans la prestation de services d'assistance technique ciblés pour promouvoir les capacités productives et entrepreneuriales des femmes.

**Durée du projet:** 4 ans  
**Budget:** 13 M d'Euros  
**Contact:** [m.carco@unido.org](mailto:m.carco@unido.org)

**Pays:**  
Algérie, Egypte, Jordanie,  
Liban, Maroc,  
Palestine et Tunisie.

### Le projet conjoint vise à :

- Susciter des réformes politiques et renforcer les capacités pour créer un écosystème plus favorable à l'entrepreneuriat féminin.
- Améliorer l'accès au financement pour les femmes entrepreneures.
- Renforcer l'accès au marché des femmes entrepreneures par le développement de leurs capacités à améliorer la qualité et la quantité de leur production.
- Accroître les opportunités d'affaires et d'emploi des entreprises féminines dans les chaînes de valeur sensibles au genre sélectionnées.
- Favoriser l'échange de bonnes pratiques internationales et renforcer le dialogue pour soutenir et rapprocher les réseaux des femmes entrepreneures aux niveaux régional et international.